
ПРОТОКОЛ №35 

засідання постійної комісії з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури,  

благоустрою та земельних відносин 

                          

від  26 травня 2023 року 

 

ПРИСУТНІ: Рудюк П.М., Гулий А.В., Мельник Н.І., Дущенко В.В. 

ЗАПРОШЕНІ: Галина Іванівна Білецька – міський голова 

Ольга Василівна Прокопенко – секретар міської ради 

Наталія Михайлівна Байбула – начальник відділу земельних відносин та 

екології міської ради  

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  

1. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради  

Одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: 1. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради  

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити дані проєкти рішень. 

Одноголосно 

 

Голова комісії                                                                          Петро РУДЮК 

 

Секретар комісії                                                                       Наталія МЕЛЬНИК   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ПРОТОКОЛ № 34 

засідання постійної комісії з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури,  

благоустрою та земельних відносин 

                          

від  22 травня 2023 року 

 

ПРИСУТНІ: Рудюк П.М., Гулий А.В., Мельник Н.І., Гальоса В.П., Дущенко 

В.В., Завацький А.Ф. 

ЗАПРОШЕНІ: Галина Іванівна Білецька – міський голова 

Ольга Василівна Прокопенко – секретар міської ради 

Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу комунальної 

власності, містобудування та архітектури міської ради 

Наталія Михайлівна Байбула – начальник відділу земельних відносин та 

екології міської ради  

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  

1. Про затвердження Порядку відчуження майна, що є комунальною 

власністю Андрушівської міської територіальної громади. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

2. Про затвердження актів приймання-передачі у комунальну власність 

Андрушівської міської ради прав засновників та майна об’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селища, міста Андрушівського району. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

3. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради  

Одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження Порядку відчуження майна, що є 

комунальною власністю Андрушівської міської територіальної громади. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити Порядок відчуження 

майна, що є комунальною власністю Андрушівської міської територіальної 

громади. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 2. Про затвердження актів приймання-передачі у комунальну 

власність Андрушівської міської ради прав засновників та майна об’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селища, міста Андрушівського 



району. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити акти приймання-передачі 

у комунальну власність Андрушівської міської ради прав засновників та 

майна об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селища, міста 

Андрушівського району. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 3. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради  

ВИСТУПИЛИ: При розгляді питання продовження терміну дії оренди 

земельної ділянки Дарабян З.А. Рудюк П.М. запропонував орендну плату за 

використання земельної ділянки встановити в розмірі 8 (вісім) відсотків 

нормативної грошової оцінки, мотивуючи тим, що Кучеренку Я.В. 

встановили 8%. Так як призначення земельних ділянок, для будівництва та 

обслуговування будівель торгівлі, однакове, то і відсотки теж мають бути 

однакові.  

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити дані проєкти рішень зі 

змінами, а саме: в пункті 2 проєкту рішення «Про продовження терміну дії 

оренди земельної ділянки Дарабян З.А.» орендну плату за використання 

земельної ділянки встановити в розмірі 8 (вісім) відсотків нормативної 

грошової оцінки. 

Одноголосно 

 

Голова комісії                                                                          Петро РУДЮК 

 

Секретар комісії                                                                       Наталія МЕЛЬНИК   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


